
Lokaal Belang - Gemeente Barneveld - KvK 67457177 - www.lokaal-belang.com - info@lokaal-belang.com 

        
 
Barneveld, 3 december 2019 
 
 
Geacht College, 
 
 
Op basis van de organisatieverordening van de gemeenteraad artikel 42, stelt de fractie van Lokaal Belang 
schriftelijke vragen aangaande het groenplan voor de rondweg in Voorthuizen. 
 
In de commissievergadering grondgebied van 31 oktober jl. stelde onze fractie de volgende vraag: 

“Wij hebben een vraag over een artikel in de Barneveldse Krant van 23 oktober jl: 
 ‘Groenplan voor rondweg Voorthuizen laat op zich wachten’. 
Laatste zin: Het plan heeft voor iedereen impact, ook voor de bewoners. In totaal worden er zo’n 39.000 
‘eenheden’ aan bomen, struiken en planten aangelegd. We hebben de heer Dost toegezegd dat hij kan 
meekijken met het plan. Die afspraak staat. Zodra het plan rond is, kan hij meepraten.” In een eerder 
stadium was tegen deze inwoner gezegd dat ze zouden worden meegenomen en dat er zou worden 
teruggekomen op ingebrachte ideeën. Niets meer gehoord.  
Onze vraag is in hoeverre wordt de belofte tot meepraten echt gehouden? Voor alle omwonenden. 
En: Strukton moet nu met een nieuw groenplan komen en daarmee geef je het uit handen aan een 
aannemer.  
Met een grote kans dat dit ten koste gaat van de kwaliteit? Is het college daar niet bezorgd over? Dit terwijl 
er al een plan ligt dat door professionals is ontworpen: Landschapsbeheer Gelderland.” 
 
Uw antwoord was: 
“Het groenplan is zorgvuldig door Provincie Gelderland uitgewerkt. In de aanbesteding/gunning van het 
totale werk heeft de landschappelijke inpassing een belangrijke rol. De aannemer dient, conform de in het 
contract gestelde eisen, de groenstructuur langs de Rondweg Voorthuizen aan te brengen. Zowel voor de 
Provinciale als de Gemeentelijke Rondweg. Op een tweetal locaties (t.h.v. Struik en t.h.v. Bijschoterweg) zijn 
we echter nog in gesprek met eigenaren om te bezien of de landschappelijke inpassing daar kan worden 
gerealiseerd. T.h.v. Struik zijn niet alle gronden in eigendom van Provincie Gelderland en t.h.v. 
Bijschoterweg valt een deel van de verwachte aanplant buiten het contract met de aannemer. We zijn op 
twee locaties dus i.o.m. omwonenden, maar voor het overige deel is e.e.a. al voorbereid en  
gecommuniceerd.” 
 
Lokaal Belang was toen even gerustgesteld en wij gingen er van uit dat het een en ander zorgvuldig met 
omwonenden zou worden gecommuniceerd, afgesproken en uitgevoerd. 
 
Afgelopen week zijn wij door inwoners van de Bijschoterweg in kennis gesteld met een kennelijk 
voornemen van het college: het schrappen van deelgebied 2 van de kaart van de Natuurmaatregelen 
Westelijke en Noordelijke Rondweg Voorthuizen.  
 
Bijgevoegd de nieuwsbrief met kaart die de gemeente destijds samen met de provincie naar de 
omwonenden heeft gestuurd. Ook als raad zijn wij hiervan in kennis gesteld. Het gebied waar het nu om 
gaat is afzonderlijk genummerd en ingetekend. Het is een van de bouwstenen van een samenhangend plan 
in het kader van natuurcompensatie, landschappelijke inrichting en de beoogde groene entree van 
Voorthuizen. De nieuwsbrief geeft een uitgebreide toelichting, verwijst naar de gebieden op de kaart en 
getuigt van een weloverwogen en zorgvuldige opzet. De groeninrichting is indertijd gepresenteerd als 
compensatie voor de impact van de rondweg op de omgeving, waar wij natuurlijk tevreden mee waren.  
Nu krijgen wij signalen dat daar mogelijk van afgeweken wordt. Daar schrikken wij van.  
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Voor Lokaal Belang is het belangrijk dat afspraken en beloften worden nagekomen, goed en zorgvuldig met 
inwoners wordt gecommuniceerd en dat er geïnvesteerd wordt in groen, zeker als dat een compensatie 
betreft van groen dat eerder gekapt en/of weggehaald is. 
 
Onze vragen: 
 

1. Klopt het dat u de aanleg van groen in deelgebied 2 wilt schrappen? 
Zo ja, waarom is dat? 

2. Op welke wijze heeft u het beloofde overleg (als antwoord op onze rondvraag) vormgegeven? 
Hadden omwonenden inspraak en/of invloed? Op welke wijze? 

3. Bent u met ons van mening dat de eerder aangekondigde groencompensatie zoals voorgesteld aan 
zowel inwoners als de raad, op alle onderdelen gerealiseerd moet worden? 
Zo nee, waarom niet? 

4. Bent u bereid zich alsnog in te zetten om de groencompensatie van deelgebied 2, net zoals de 
andere deelgebieden, te (laten) realiseren? 
Zo nee, waarom niet? 

5. Terugkomend op onze rondvraag; kunt u daar, gezien de berichtgeving, opnieuw en dieper op 
ingaan? 

6. Indien vraag 1 met ‘nee’ wordt beantwoord: 
Bent u bereid zo snel mogelijk met omwonenden in gesprek te gaan om het ontstane misverstand 
uit de wereld te helpen en ons van de uitkomst in kennis te stellen? 

 

Vriendelijke groeten, 

Mijntje Pluimers 
Marleen Blankenburgh 
 

 

Bijlage: Nieuwsbrief 5, 18 januari 2018 
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